



IECQ Certificate of Conformity Hazardous Substance Process Management

IECQ Certificate No.:	IECQ-H LCIE 09.0016	Issue No.:	5	Status:	Current
Supersedes:	IECQ-H LCIE 09.0016 Issue 4	Issue Date:	2018/01/04	Org Issue:	2009/01/12
CB Reference No.:	193-09-003 Is. 5	Expiration:	2019/09/14		

Applicable to:

- European Directive 2011/65/EU ("RoHS – Restriction of the use Of certain Hazardous Substances") in electrical and electronic equipment and its amendments

Dongguan ChangAn QPL Electronics Factory (A subsidiary of QPL limited)

No.1, Pinzhi Road, West area, Xinan Industrial Park, Changan Town, Dongguan city, Guangdong Province
China

The organization has developed and implemented Hazardous Substance Process Management procedures and related processes which have been assessed and found to comply with the applicable requirements for IECQ HSPM organization approval which is in accordance with the Basic Rules IECQ 01 and Rules of Procedure IECQ 03-5 "IECQ Hazardous Substances Process Management" of the IEC Quality Assessment System for Electronic Components (IECQ), and with respect to the IECQ Specification:

- IECQ QC 080000:2012 - Hazardous Substance Process Management System Requirements

**This Certificate is applicable to all electronic components, assemblies, related materials and processes for the following scope of activities:
Manufacture of Semiconductor IC Leadframes**

Issued by the Certification Body: LCIE Bureau Veritas

33 avenue, du Général Leclerc
92260, Fontenay aux Roses
France

Authorized person:
Rémi Hanot



LCIE



The validity of this certificate is maintained through on-going surveillance audits by the IECQ CB issuing this certificate.

This Certificate of Conformity may be suspended or withdrawn in accordance with the Rules of Procedure of the IECQ System and its Schemes.

This certificate and any schedule(s) may only be reproduced in full.

This certificate is not transferable and remains the property of the issuing IECQ CB.

The Status and authenticity of this certificate may be verified by visiting www.iecq.org



国际电工委员会质量评定体系 (IECQ)

涵盖电子元器件、组装件、相关物料和过程

IECQ 有关规则及详情, 请访问 www.iecq.org

IECQ 符合性证书

有害物质过程管理

IECQ 证书号码:	IECQ-H LCIE 09.0016	发出序号:	5	状态:	Current
取代:	IECQ-H LCIE 09.0016 Issue 4	发行日期:	2018/01/04	原发出日期:	2009/01/12
认证机构文件号码:	193-09-003 Is. 5	失效日期:	2019/09/14		

适用于:

欧盟指令2011/65/EU (“RoHS”) 要求

东莞长安品质电子制造厂

中国广东省东莞市长安镇新安工业园西区品质路一号

该组织已制定和实施有害物质过程管理程序和相关过程, 经审核, 发现这些程序及过程符合适用的IECQ HSPM 组织批准要求, 即IECQ电子元器件质量评定体系 (IECQ) 的基本规则IECQ 01和程序规则IECQ 03-5 “IECQ 有害物质过程管理”, 以及IECQ规范:

- IECQ QC080000:2012 - 有害物质过程管理体系要求

此证书适用于以下活动范围内的所有电子元器件、组装件、相关物料和过程:
半导体集成电路框架的制造

-- Attached Schedule(s):- Non --

由认证机构签发: LCIE Bureau Veritas

33 avenue, du Général Leclerc
92260, Fontenay aux Roses
France

授权人:
Rémi Hanot



LCIE



此证书的有效性由签发证书的 IECQ 认证机构通过持续实施监督审核来保持。
依照 IECQ 系统程序规则, 此符合性证书有可能会被暂停或撤销。
此证书及任何日程安排只能完整复制。此证书不可转让, 其所有权归属为 IECQ 的
证书签发机构。

可访问 www.iecq.org 验证此证书的状态及真实性。

BUREAU VERITAS
Certification



DONGGUAN CHANGAN QPL ELECTRONICS FACTORY (A SUBSIDIARY OF QPL LIMITED)

NO. 1 PINZHI ROAD, WEST AREA, XINAN INDUSTRIAL PARK, CHANGAN TOWN,
DONGGUAN CITY, GUANGDONG PROVINCE, PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA

Unified social credit code: 9144190072875012X9

Bureau Veritas Certification Holding SAS - UK Branch certifies that the Management System of the above organisation has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

ISO 14001:2004

Scope of certification

Manufacture of semiconductor IC leadframes

Original cycle start date:	28 November 2005
Expiry date of previous cycle:	28 November 2017
Recertification audit date:	16 November 2017
Recertification cycle start date:	2 January 2018

Subject to the continued satisfactory operation of the organisation's Management System,
this certificate expires on: **15 September 2018**

Certificate No. : **CNGZ301668-UK**

Version: No.1, Revision date: **2 January 2018**

Signed on behalf of BVCH SAS UK Branch



0008

Certification body address: 5th Floor, 66 Prescott Street, London E1 8HG, United Kingdom

Local office address: Rm. 1603, Heye Plaza, No. 486 Kangwang Zhong Road, Liwan District, Guangzhou, China.
510140.

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of the management system requirements may be obtained by consulting the organisation.

To check this certificate validity please call: (+86 20 83073807)

Certified organisation has to accept and pass regular surveillance audits, then this certificate can be continuously valid. Information of this certificate may be obtained by visiting CNCA website (www.cnca.gov.cn).

BUREAU VERITAS
Certification



东莞长安品质电子制造厂

中国广东省东莞市长安镇新安工业园西区品质路1号

统一社会信用代码: 9144190072875012X9

必维认证集团认证控股有限公司英国分公司
确证上述单位的管理体系已经评审
并确认符合下列管理体系标准全部适用条款的要求

ISO 14001:2004

体系覆盖范围

半导体集成电路框架的制造

最初认证周期起始日期: 2005年11月28日
上一周期的到期日: 2017年11月28日
再认证审核日期: 2017年11月16日
再认证周期起始日期: 2018年01月02日

在证书持有者之管理体系持续符合要求的运行条件下, 本证书至下述日期有效:
2018年09月15日

证书号: CNGZ301668-UK

版本号: No.1, 批准日期: 2018年01月02日

必维认证集团认证控股有限公司英国分公司
授权代表



认证机构地址: 5th Floor, 66 Prescott Street, London E1 8HG, United Kingdom
当地办公室地址: 中国广州市荔湾区康王中路486号利业广场1603房, 邮编: 510140

需进一步澄清本证书认证范围及此管理体系要求的适用性, 可直接向持证者查询。

要查证本证书之有效状态请电: (+86 20 83073807)

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。